
 
 
 

Referat sentralstyremøte #6/23-24 
 
 
Sted:  Teams 
Tid:  Mandag 28. august 2023, kl. 19-21:30 
 
Til stede: Odd Terje Døvik, leder 

Kjersti Løge 
Arild Lind 
Siv Kristoffersen 
Ole Jørgen Dønnestad 
 
Endre Kristiansen – Daglig leder 
 

Forfall:  Bjørn-Viggo Larsen 
Kari Storstrand – Vara 
Tor-Atle Hansen – Vara 
 

 
 
SAKSLISTE 
 
 
55/23-24: Godkjenning av innkalling og dagsorden 
   
  Vedtak: 
  Innkalling og dagsorden ble godkjent. 
 
  
56/23-24: Godkjenning av protokoll fra sentralstyremøte 10.06.2023 
 
  Vedtak: 

Protokoll fra sentralstyremøte 10.06.2023 ble godkjent. 
 

57/23-24:  Daglig leders rapport 

 Økonomi: 

 Daglig leder redegjorde for den økonomiske statusen pr. utgangen av juli. 

 Regnskapet viser et positivt driftsresultat hittil i år på kr. 232 440.  

 Balansen viser at NMCU pr 31.07. 2023 har bankinnskudd, kontanter og liknende på      
kr. 1 512 346.  

 Daglig leder presenterte en likviditetsprognose resten av året, som viser positiv likviditet i 
hele perioden, forutsatt at kostnader og inntekter følger budsjettet fremover.  

   

 



 
 
 

Medlemstall. Utvikling hittil i 2023: 

Daglig leder redegjorde for utviklingen i medlemstallene så langt i 2023. 
 
Pr. 28.08.2023 har NMCU  6 554 aktive medlemmer, som er en fortsatt økning siden 
forrige møte. 
 

 

 

Vervekampanje 

Gjennom sommeren har vi hatt en vervekampanje, med premier fra ulike sponsorer. I 
kampanjeperioden har det tilkommet 322 helt nye medlemmer. Daglig leder er i gang med 
å kontakte vinnerne. 
 
 

Ulykkestall hittil i år 

Daglig leder redegjorde kort for ulykkessituasjonen i forhold til fjoråret. På tidspunktet for 
sentralstyremøtet hadde 13 motorsyklister mistet livet hittil i år. Dette er en positiv 
utvikling i forhold til fjoråret, da 19 hadde omkommet på samme tidspunkt.  
 



 
 
 

 
 

 
 

Rapport fra Arendalsuka 

NMCU deltok i to debatter under Arendalsuka. Den store bildebatten og Den store 
motorsykkeldebatten. Bildebatten ble arrangert av Amcar og temaet var innblanding av 
biodrivstoff i bensin. Motorsykkeldebatten ble arrangert av MCF, med sikkerhet og 
utvikling i salg og ulykker som tema. 
 

Rapport fra MCF seminar. 

Daglig leder og leder for Trafikksikkerhetskomitéen i NMCU deltok på MCFs seminar i 
Strömstad. Tema for konferansen var utviklingen i antall førerprøver og salg av nye 

2022 2023
Januar 0 0
Februar 1 0
Mars 0 0
April 1 2
Mai 5 3
Juni 7 3
Juli 3 2
August 2 3
September 2
Oktober 0
November 0
Desember 0
Totalt 21 13



 
 
 

motorsykler sett i sammenheng med ulykkesutviklingen. I tillegg var førerutvikling på 
bane og vei et sentralt tema. 
 

Kretsbrosjyre og brosjyre for tillitsvalgte 

Ved hjelp av Bjørn M. Magnussen er en brosjyre for nye tillitsvalgte og en egen brosjyre 
som beskriver kretsenes oppgaver under utarbeiding. Brosjyrene blir tilgjengelige digitalt 
og i trykt versjon. 

 
 

Gruppeoppgaver fra årsmøtet 

Under årsmøtet på Gardermoen gikk vi gjennom en serie gruppeoppgaver, der temaet var 
forventninger til hovedkontoret, sentralstyret og tillitsvalgte. Gjennom sommeren har 
resultatene blitt bearbeidet, og gir noen interessante funn. 

Sentralstyret vil jobbe med resultatet av oppgavene på sitt neste, fysiske sentralstyremøte. 

 

Fritt valg av verksted ved service 

For bil har det lenge vært mulig å selv velge verksted for service og vedlikehold, uten at 
dette påvirker garanti eller reklamasjonsrett, etter en beslutning fra EU-kommisjonen. 
Samtidig ble det innført et unntak fra regelen for motorsykler. Dette unntaket er nå under 
press, på initiativ fra den danske motorsykkelorganisasjonen. Et dansk medlem av EU-
parlamentet har tatt opp dette unntaket, og mye tyder på at unntaket er ugyldig, og dermed 
frafalles.  

 

 



 
 
 

Valg av verksted ved berging 

Dersom en motorsykkel må berges, vil den oftest bli fraktet til nærmeste 
motorsykkelverksted. NMCU får imidlertid noen henvendelser fra motorsyklister som 
opplever at verkstedet som mottar sykkelen ikke har tid eller kompetanse til å utføre 
reparasjonen på det aktuelle merket. 

NMCU har tatt opp saken med vårt forsikringsselskap Trygg, NMCF og noen av de største 
importørene. Alle er innstilt på å finne en god løsning på saken. 

 

Høringer 

Som høringsinstans i trafikksaker er NMCU invitert til å svare på to høringer, som begge 
har høringsfrist i september. I tillegg har vi levert en høringsuttalelse i samarbeid med 
Amcar om omsetningskravet til biodrivstoff i august. 

Endringer i trafikkopplæringsforskriften 

  Det foreslås å innføre et nytt kapittel 30A som regulerer gjennomføring av kjørevurdering. 
Kapittelet er i stor grad bygget opp i tråd med dagens kapittel 29 som gjelder generelt om 
førerprøven. Fra før er krav til kjørevurdering regulert i førerkortforskriften vedlegg 1.  

   
  Videre foreslås det et nytt kapittel 32 som regulerer behandling av personopplysninger, på 

lik linje som reguleringen i førerkortforskriften kapittel 16. Etter Statens vegvesens syn er 
behandling av personopplysninger for forvaltning av trafikkopplæring og førerprøve av en 
slik art at det kreves nærmere regulering i forskrift på enkelte punkter.  

   
  N300 Trafikkskilt - Kapittel 8 Vegvisningsskilt 
   
  Revidert vegnormal N300 Trafikkskilt er tilgjengelig for offentlig høring. Høringsfristen 

er 15.09.2023. Ny N300 Trafikkskilt Vegnormal N300 Trafikkskilt er et omfattende 
regelverk, og revisjonen deles derfor opp i flere deler. Det er revidert og digitalisert 
kapittel 8 som nå sendes på høring. Innholdet tilsvarer dagens N300 del 4a og del 4b 
inklusive vegvisningslister, kryssnummer og strekningsnavn for Nasjonale turistveger.  

 
Forslag til økt omsetningskrav for biodrivstoff til veitrafikk og innføring av delkrav for A-
råstoff 
 

 NMCU støtter at delkravet til biodrivstoff i bensin oppheves  
 NMCU foreslår at 98 oktan E0 unntas fra omsetningskravet 
 NMCU foreslår at forskriften fastsetter et krav om sikringskvalitet gjennom plikt 

til å tilby 98 E0 på steder der det ikke finnes utsalgssted for sikringskvalitet innen 
50 kilometer. 

 NMCU mener omsetningskravet ikke bør økes fra 17 til 19 pst., men i første 
omgang begrenses til avansert biodrivstoff basert på A og B-råstoff og settes lik 
dagens delkrav på 12,5 pst. 

 Delkrav til andel bærekraftig A-råstoff i omsetningskravet kan innføres gradvis 
dersom det er forsvarlig ut fra tilgjengelighet og pris til forbruker. Dette 



 
 
 

kombineres med at det totale omsetningskravet trappes ned til et nivå der det kun 
omfatter dokumentert, trygt og bærekraftig biodrivstoff. 

Vedtak: 
Sentralstyret tok daglig leders rapport til orientering. 

   

58/23-24:  Samarbeid med andre organisasjoner 

 Daglig leder har avholdt møte med daglig leder i NAF MC for en avklaring rundt 
forholdet til organisasjonen. Tonen mellom organisasjonene er positiv, og begge har et 
ønske om et fortsatt godt samarbeid rundt rettigheter og trafikksikkerhet for 
motorsyklister. 

 
 

59/23-24:  Klubbmedlemskap. Hva bør det innebære å være NMCU-klubb? 
 

Arbeidsgruppa ga en kort redegjørelse for status på arbeidet så langt. Resultatet av arbeidet 
legges frem for sentralstyret på neste møte i september. 

 
 
60/2023: Fylkessekretærrollen 

 
Arbeidsgruppa ga en kort redegjørelse for status på arbeidet så langt. Resultatet av arbeidet 
legges frem for sentralstyret på neste møte i september. 

 
 

 
 
 

61/2023  EVENTUELT 
 

FIM rally til Norge? 
 
En arbeidsgruppe med Tor Linnerud i spissen har på vegne av NMF kartlagt mulighetene 
for å arrangere et FIM rally i Norge. Første mulighet blir i så fall i 2025. Gruppen har sett 
på de økonomiske og praktiske sidene ved et slikt arrangement, og konkluderer med at det 
kan være gjennomførbart.  
 
Det avholdes et møte mellom NMCU, NMF og arbeidsgruppen tirsdag 29. august på 
Ullevål stadion. 
 

 
  Hvordan kan vi lære av de som er best til å rekruttere nye medlemmer? 
 

Siv Kristoffersen gjør en stor innsats for å rekruttere nye medlemmer til NCMU. Hvordan 
kan denne kompetansen brukes til å øke kunnskapen og interessen for rekruttering blant 
resten av medlemsmassen og de tillitsvalgte? 
Saken tas opp som et eget punkt på neste Sentralstyremøte 
 
 



 
 
 

Samarbeid mellom Statens vegvesen, Politi, foreldre og ungdommer 
 
I Agder opplever ungdommer at Statens vegvesen og politiet møter opp uanmeldt på 
skoler og undersøker lett motorsykler og mopeder, gjerne mens elevene er opptatt med 
undervisning. Det kommer rapporter om liknende adferd i andre områder. 
 
Skaper dette respekt for regelverket og myndighetene blant ungdommene? Er det mulig å 
få til et bedre samarbeid mellom myndighetene, ungdommene og foreldre? 
Saken tas opp som et eget punkt på neste Sentralstyremøte 
 

Møteplan for sentralstyremøter i 2023: 

18.sept 1900-2030 Teams  
14.okt 1200-1800 Fysisk i Oslo 
16.nov 1900-2030 Teams 
11.des 1900-2030 Teams 

 


